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Wolfs, Madeleine (M)

Van: PScholten

Verzonden: zondag 23 september 2018 21:30

Aan: Otten, Paul (P); Wolfs, Madeleine (M)

CC: C Beenders; Rob Van Dooren

Onderwerp: Vragen voor de raadsvergadering van 26 september

Goede avond, 
 
Voor agendapunt 21 hebben we nog de volgende vragen: 
 
Op 17 september heeft de fractie van DUS Weert van de ambtenaren duidelijke achtergrondinformatie 
gekregen over het voorstel voor het budget personele knelpunten. Er blijven voor onze fractie na het gesprek 
de volgende vragen staan, die een meer politiek karakter hebben. 
1.    Met het gevraagde budget worden extra medewerkers aangenomen, waarvan minstens een deel in vaste 
dienst komt. Dit zou moeten leiden tot een vermindering van de kosten van inhuur. Waarom is voor deze 
besparing geen bedrag opgenomen? 
2.    Is het bedrag voor 2018 grotendeels of helemaal nodig omdat er onvoldoende geld is om de kosten van 
inhuur voor dit jaar te dekken?  
3.    Is de post “vrijval kosten maatwerk” van in totaal € 2.275.000 dezelfde als het bedrag van € 2.405.000 
dat in de concept-jaarrekening 2017 als voorziening voor medewerkers maatwerkvoorzieningen was 
opgenomen? Zo nee, graag uitleg over het verschil. Zo ja, hoe kan dat bedrag al in 2020 volledig vrij 
beschikbaar zijn? 
4.    In het raadsvoorstel wordt een taakstelling op de personeelskosten genoemd van € 1.000.000 in 2023. 
Deze staat niet expliciet in het financiële overzicht. Hoe is deze verwerkt? Overigens hebben wij grote 
vraagtekens bij de realiteit van deze taakstelling. 
5.    De hogere uitgaven voor personeel zijn voor meerdere jaren nodig. Om de financiële positie van de 
gemeente gezond te houden, moeten verplichtingen voor een langere termijn worden gedekt door structurele 
inkomsten. Kunt u uitleggen of en hoe de regels van het BBV dekking uit de algemene reserve toestaan? 
6.    U stelt dat de algemene reserve groot genoeg is om de extra kosten van de personele knelpunten hieruit 
te financieren. Maar de reserves van de gemeente zijn nog lang niet zo hoog als voor de afwaardering op de 
grondexploitatie van enkele jaren geleden. Waarom kiest u toch voor dekking uit de algemene reserve?   
 
Met vriendelijke groet, 
 
Piet Scholten 
Raadslid namens DUS Weert 
 
 


